

Sails pack for classic aluminium mast  
Pack voiles pour mât classic aluminium



NPL Tour sails mainsail 87 m<sup>2</sup> / 936 sqm, furling jib 78,9 m<sup>2</sup> / 850 sqm - voiles NPL Tour GV 87 m<sup>2</sup> & Génois 78,9 m<sup>2</sup>  
+ Lazy Bag (Charcoal Grey) + lazy jacks

# Sails pack for aluminium mast Pack voiles pour mât aluminium



# Sails pack for aluminium mast

## Pack voiles pour mât aluminium



### Aramid-Enhanced Cruising Sails

NPL TOUR series sails are produced using the world's most advanced sailcloth laminator. North Sails Xi Cruise laminates feature black aramid warp yarns and our exclusive eXact™ x-scrim reinforcement, sandwiched between thin layers of polyester taffeta. The result is an easy-to-handle radial cruising sail delivering low stretch and a smooth, long lasting shape. NPL Tour sails set the paneled standard for performance-minded coastal cruisers.

- Fully protected high performance laminate
- Strong and light with good stretch resistance
- Easy handling

*Les voiles NPL TOUR Series présentent une lamination haute-performance North Sails Xi Cruise, produit grâce au procédé de lamination le plus pointu au monde. Ces voiles sont faites à partir de fils noirs Aramide en chaîne avec notre renfort exclusif x-scrim eXact™ pressés entre de fines couches de taffetas Polyester. Faciles à manier, ces voiles radiales de Croisière ont une grande résistance à l'étirement et à la déformation. Les voiles NPL Cruise sont une référence pour la croisière côtière orientée sur la performance*

- Voiles laminées haute résistance
- Légères et solides
- Faciles d'utilisation